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Zápis ze zasedání Plenární schůze RHSD Kraje Vysočina č. 3/2012 
konaného dne 12. září 2012 

Přítomni: 

1. Běhounek Jiří, MUDr. 8. Matějek Josef, Ing. 17. Antonů Jiří 

2. Novotný Vladimír, Ing. 9. Trojanová Iva 18. Sládková Danuše, Bc. 

3. Brabec Miloš 10. Nováková Hana, Mgr. 19. Kučera Radoslav, Ing. 

4. Kružíková Marie, RNDr. 11. Svoboda Čestmír, Mgr. 20. Nutilová Ludmila, Ing. 

5. Marešová Jiřina 12. Kovář Jiří 21. Vít Šimon, Ing. PhD. 

 

 

6. Pavlík Vladimír, Ing. 15. Prchal Tomáš, Ing.  

7. Morávek Miloš 16. Pertl Martin  

Nepřítomni: 

1. Staňková Ilona - omluvena 5. Dvořák Rostislav, JUDr. - omluven 

2. Kratochvílová Eva, Ma. – omluvena 

 

6. Joukl Libor, Ing. - omluven 

3. Kovářová Věra - omluvena 7. Krčál Petr, Mgr. et Bc. - omluven 

4. Slámečka Jan - omluven 8. Halásek František, Ing. - omluven 

Hosté: 

1. Kadlec Zdeněk, Mgr. Ing. dr. h. c. 3. Bratršovský Michal, Ing. 

2. Hrdlička Jiří, Ing. 4. Bína Jiří, Mgr. 

 

Program: 

 
1. Úvod 
2. Zahájení jednání RHSD a zhodnocení činnosti RHSD ze strany Kraje Vysočina za volební 

období 2008 – 2012, MUDr. Jiří Běhounek 
3. Zhodnocení činnosti RHSD za období 2008 – 2012, JUDr. Rostislav Dvořák, Mgr. Čestmír 

Svoboda 
4. Aktuální informace o vývoji hospodaření Kraje Vysočina v roce 2012 a dopady změn do 

rozpočtu kraje (DPH), Ing. Vladimír Novotný 
5. Diskuse a různé 
6. Závěr 

 
 

1. Úvod 
 
J. Běhounek přivítal všechny přítomné členy a hosty na 3. zasedání Plenární schůze Rady 
hospodářské a sociální dohody v roce 2012. Dle počtu přítomných členů (viz prezenční listina) 
konstatoval, že rada je usnášeníschopná. Program byl schválen v původním znění beze změn. 
K zápisu z minulého jednání nebyly vzneseny žádné připomínky. 



 

Číslo jednací:   
 

Číslo stránky 2 

 
2. Zahájení jednání RHSD a zhodnocení činnosti RHSD ze strany Kraje Vysočina za 

volební období 2008 – 2012 
J. Běhounek poděkoval všem členům za spolupráci a fungování Rady hospodářské a sociální 
dohody Kraje Vysočina za uplynulé volební období.  

 
3. Zhodnocení činnosti RHSD za období 2008 – 2012 
Č. Svoboda za zástupce zaměstnanců ocenil velice korektní spolupráci a v porovnání 
s minulými složeními Rady shledal posun v jednáních dopředu. Dále vznesl připomínku, aby 
bylo na příštích jednáních předkládáno větší množství podnětů k projednávání. Závěrem slíbil, 
že nové, jakkoliv složené sestavení této Rady se bude i nadále snažit o dobrou spolupráci 
a fungování. 
T. Prchal, ředitel Krajské hospodářské komory Vysočina, který zastoupil nepřítomného 
R. Dvořáka, omluvil nepřítomnost R. Dvořáka a za zaměstnavatelské svazy ocenil 
transparentnost Kraje Vysočina.  
L. Nutilová informovala přítomné o přípravě systému ke shromažďování konkrétních podnětů. 
Sdělila, že je důležité nepodceňovat vliv krajů, seskupení hejtmanů a rezortní organizace, které 
mají možnost legislativní. 

 
4. Aktuální informace o vývoji hospodaření Kraje Vysočina v roce 2012 a dopady změn 

do rozpočtu kraje (DPH) 
V. Novotný okomentoval vývoj rozpočtu letošního roku 2012, číselně vyjádřil dopady DPH do 
územních rozpočtů a propady sdílených daní v DPH oproti minulému roku. Sdělil, že 
hospodaření vypadá ještě dobře a to díky daním z právnických osob a dobře postavenému 
a připravenému rozpočtu Kraje Vysočina na rok 2012. Následně podal informace k 1. čtení 
rozpočtu kraje s tím, že první jednání bude probíhat v pátek 14. 9. 2012 a 18. 12. 2012 bude 
nové Zastupitelstvo kraje schvalovat Rozpočet Kraje Vysočina na rok 2013. Sdělil, že Kraj 
Vysočina připravuje v rubrice „Váš názor“ možnost občanů vyjádřit se k rozpočtu, rovněž našim 
příspěvkovým organizacím, neziskovým organizacím. Pro další roky jsme se inspirovali 
v zahraničí možností grafického rozpočtu, který bude umístěn na první straně krajských stránek. 
Závěrem poděkoval institucím, které se účastní projednávání materiálů RHSD a to především 
Statistickému úřadu a Úřadu práce. 
 
5. Diskuse a různé 
V rámci diskuse vyjádřili své názory k problematice dopadů zvýšení DPH a s tím související 
existence firem: D. Sládková, L. Nutilová, T. Prchal, J. Hrdlička. 
M. Kružíková podala informace k financování ve školství a nové reformě ve financování školství. 
J. Matějek v krátkosti informoval přítomné členy o současné situaci v oblasti zemědělství -
v rostlinné a živočišné výrobě. 

 
6. Závěr 
V. Novotný poděkoval přítomným členům za účast a ukončil jednání. 
 
 
 
MUDr. Jiří Běhounek, v. r 

hejtman Kraje Vysočina 

předseda RHSD Kraje Vysočina 

 

Zpracovala a zapsala: Martina Říhová dne 12. 9. 2012 


